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Protokół Nr XXIV/06 
-------------------------------------------------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 27 kwietnia 2006 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej 

  
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski o godz. 910 otworzył 
XXIV sesję Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 15 radnych Rady 
Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum, przy 
którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poinformował, że w posiedzeniu 
udział biorą zaproszeni goście: kierownicy jednostek, zakładów pracy, 
przedstawiciele samorządów oraz Burmistrz Dobrej – p. Marianna Ochocka, 
Sekretarz Dobrej – p. Bogdan Kmieć, p.o. Skarbnika Dobrej – p. Aneta Zub 
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu. 
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej. 
 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 
 
 Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w 
Dobrej. 
 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 
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7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 
międzysesyjnej. 

8. Absolutorium dla Burmistrza Dobrej  

1) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2005 

2) Odczytanie opinii Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu o 
sprawozdaniu z wykonania budżetu 

3) Dyskusja i odczytanie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej w 
Dobrej  

4) Odczytanie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 
udzielenie absolutorium dla Burmistrz Dobrej  

5) Odczytanie opinii Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu w 
sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej  

6) Głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrz 
Dobrej za 2005 r. (uchwała nr XXVI/190/06) 

 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zmiany uchwały nr XXI/166/05 – nr  XXIV/191/06 

2) zbycia nieruchomości – nr XXIV/192/06 

3) zbycia nieruchomości – nr XXIV/193/06 

4) oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste – nr 
XXIV/194/06 

5) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – nr 
XXIV/195/06 

6) zmiany uchwały nr XI/72/04 – nr XXIV/196/06 

7) zmiany budżetu – nr XXIV/197/06 

8) ustalenia okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” – nr 
XXIV/198/06 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski. 
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ad: 1, 2, 3.  

 

Jak wyżej. 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
  Przewodniczący oznajmił, iż protokół Nr XXIII/05 z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady. 
 Przewodniczący stwierdził, że został sporządzony, zgodnie z porządkiem 
obrad oraz posiada wszystkie załączniki i materiały związane z tą sesją. Zgłosił 
wniosek o nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze Rady, w 
godzinach pracy Urzędu Miejskiego w Dobrej. 
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych za jego 
przyjęciem głosowało 15, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------.  
Protokół nr XXIII/05 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania. 

 

ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny Paweł Janicki wnioskował o ustawienie znaku drogowego „Zakaz 

wyprzedzania pojazdów” na całej drodze krajowej od stadionu w Długiej Wsi, 
przez m. Dobra do końca ul. Kilińskiego. 

Ponowił wniosek dotyczący naprawy zaniżonych studzienek na ul. 
Kilińskiego przy wykonywaniu kolektora sanitarnego w Dobrej – etap I. 

Prosił o informację nt. budowy wodociągu w wsiach Chrapczew i Linne 
(Golimówka). 
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Radny Piotr Bernard Stencel zaproponował ustawienie znaku drogowego 
„Ograniczenie prędkości do 40 km” pod tablicą z nazwą miejscowości Dobra. 

 
 

ad:  6. 

Sprawy samorządu. 

 
Pan Józef Frątczak (soł. Piekary) poruszył sprawę odszkodowań rolników 

za podtopy gruntów z powodu wybudowania zbiornika Jeziorsko. 
 
Pan Józef Skonieczko (soł. Wola Piekarska) poinformował o powstaniu 

nielegalnego wysypiska we wsi Wola Piekarska i wnioskował o jego likwidację. 
 
Odpowiedzi na wnioski zostały zawarte w pkt. 10. 
 
 
ad: 7.  

Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał 
i działalności międzysesyjnej. 

 
Burmistrz Dobrej – p. Marianna Ochocka przedstawiła sprawozdanie z 

wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

ad: 8. 

Absolutorium dla Burmistrza Dobrej 

1) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2005. 
 
 P. Burmistrz Dobrej przedstawiła „Sprawozdania z realizacji budżetu za 
2005 rok” – stanowi ono załącznik nr 5 do protokołu. 
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Do przedstawionej informacji nie zgłoszono zapytań. 

 

2) Odczytanie opinii Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu o 
sprawozdaniu z wykonania budżetu 

 
 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka odczytała Uchwałę Nr 45/SO-
6/2006/Ko Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
z dnia 20 kwietnia 2006 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym w dniu 
20 marca 2006 r. sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy i Miasta Dobra za 
rok 2005 (opinia pozytywna z uwagą –  załącznik nr 6). 

 

3) Dyskusja i odczytanie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej w Dobrej 
 
 Otwierając dyskusję na temat przedstawionego materiału przewodniczący 
Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski oddał głos przewodniczącemu Komisji 
Budżetowej i Mienia Komunalnego. 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel poinformował, że Komisja na swym posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 
2006 r. pozytywnie oceniła Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 
2005. Stwierdził, że realizacja budżetu była zgodna z uchwałami dotyczącymi 
realizacji budżetu oraz z budżetem związanymi. 
 
 Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oznajmił, 
iż budżet realizowany był zgodnie z uchwałami przyjętymi przez Radę i Komisja 
pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2005 r. na 
posiedzeniu w dniu 21 kwietnia 2006 r.  
 
 Radny Paweł Janicki zwrócił uwagę, iż w Planie i wykonania przychodów i 
wydatków zakładu budżetowego za 2005 r. nie wskazano przyczyn problemu 
zadłużenia Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej oraz 
możliwości spłaty tego zadłużenia. Dodatkowo radni nie uzyskali informacji, 
jakie są zobowiązania związane z zadłużeniem. 
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 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka przedstawiła wykaz zobowiązań 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej na dzień 
31.12.2005 r., który stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono dalszych uwag w dyskusji nad realizacją budżetu. 
 
 

4) Odczytanie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 
udzielenie absolutorium dla Burmistrz Dobrej 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski poprosił o 
zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński przedstawił 

Uchwałę nr 3/06 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 04 kwietnia 
2006 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Dobrej za 
2005 r. (załącznik nr 8). 
Oświadczył, że Komisja nie znalazła uchybień w realizacji budżetu, więc 
wnioskuje o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Dobrej. 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego wniosku.  

 

 

5) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w 
sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej odczytał Uchwałę Nr 46/SO-

6/Ab/2006/Ko Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Dobrej z tytułu wykonania budżetu za 2005 rok (załącznik nr 9). 
 
Nie zgłoszono zapytań do przedstawionej uchwały. 
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6) Głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrz Dobrej 
za 2005 r. (uchwała nr XXVI/190/06) 

 
Po odczytaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

przewodniczący Eugeniusz Żerkowski podsumował, że radni na posiedzeniach 
trzech Komisji Rady rozpatrzyli wykonanie budżetu za 2005 r. pod względem 
legalności, celowości i rzetelności. Nie stwierdzono błędów w jego realizacji. 

Przewodniczący ocenił, że sprawozdanie jest rzetelne i ujawniające pełną 
zgodność budżetu wykonanego z budżetem uchwalonym. 
 

Następnie przewodniczący przedstawił uchwałę i zarządził głosowanie w 
sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Dobrej za 2005 rok: 

Absolutorium dla Burmistrza Dobrej za 2005 r. zostało udzielone przez Radę 
Miejską jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za 
jego przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących – nie 
zgłoszono. 

Uchwała Nr XXIV/190/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie absolutorium dla Burmistrza Dobrej za 2005 r. stanowi załącznik nr 10 
do protokołu. 
 

Po głosowaniu przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej złożył gratulacje 
p. Burmistrz, która podziękowała wszystkim radnym i kierownikom jednostek 
za współpracę przy urzeczywistnieniu budżetu w roku 2005. 

  

O godz. 955 przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski 
ogłosił kilkuminutową przerwę. 

Wznawiając obrady po przerwie przewodniczący stwierdził, że wszyscy radni na 
posiedzeniach komisji otrzymali projekty uchwał i przystąpił do realizacji 
dalszego porządku obrad. 
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ad: 9. 

Podjęcie uchwał 

 

1) Zmiana uchwały nr XXI/166/05 
 
 
P. Burmistrz poinformowała, że w uchwale Rady Miejskiej w Dobrej Nr 

XXI/166/05 z dnia 24 listopada 2005 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie 
Gminy Dobra na 2006 rok, zmieniony został załącznik zgodnie z propozycją 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu tj. dołączenie profilaktyki i 
rozwiązywania problemów narkotykowych. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu 
uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oznajmił, 

iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/166/05 która została przyjęta przez 
Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące-------. 
 
Uchwała Nr XXIV/142/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie zmiany uchwały nr XXI/166/05 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

2) Zbycie nieruchomości 

 
 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka oświadczyła, że zbycie dotyczy 
nieruchomości o nr geod. 1947/2 o pow. 0,0262 ha położonej w Dobrej. 
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Wyjaśniła, że działka przeznaczona jest pod budownictwo mieszkalne i przylega 
do nieruchomości stanowiącej własność Pani Barbary Koteckiej zam. Dobra, ul. 
Wiśniowa 1. Zaproponowała sprzedaż w drodze bezprzetargowej dla poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości p.B.Koteckiej. Dodała, 
że działka będąca przedmiotem zbycia nie może być zbyta jako odrębna 
nieruchomość ze względu na małą powierzchnię. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oraz przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
przedstawili pozytywne opinie do projektu uchwały. 

 
W związku z brakiem dyskusji przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej 

Eugeniusz Żerkowski przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie zbycia nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania: 
 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, 
Głosów przeciwnych – nie było,  
Głosów wstrzymujących się – nie było. 
 
Jednogłośnie podjęta Uchwała Nr XXIV/192/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 
27.04.2006 r. w sprawie zbycia nieruchomości stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 

 

3) Zbycie nieruchomości 

 
Burmistrz Dobrej poinformowała o propozycji zbycia nieruchomości nr 

1577/4 o pow. 0,0429 ha położonej w m. Dobra będącej własnością Gmina 
Dobra w drodze bezprzetargowej dla poprawienia warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. Wyjaśniła, że przylegająca do zbywanej 
nieruchomości działka stanowi własność Mariana i Aldony małż. 
Kwiatkowskich, zam. Dobra, ul. Kilińskiego 23. Dodała, że nie może ona być 
zbyta jako odrębna nieruchomość ze względu na małą powierzchnię.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel oznajmił, iż Komisja przyjęła opinię zgodną z projektem uchwały. 

 

Radny Michał Błazełek przedstawił pozytywną opinię Komisji Socjalno – 
Społecznej.  

 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie projektu 
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. 

Rezultatem głosowania Rada Miejska w Dobrej podjęła uchwałę jednogłośnie tj. 
na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 
15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 

Uchwała Nr XXIV/193/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie zbycia nieruchomości stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 

4) Oddanie nieruchomości w użytkowanie wieczyste 

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka poinformowała, że oddanie w 

użytkowanie wieczyste dotyczy nieruchomości oznaczonej nr geod. 1577/3 o 
pow. 0,2828 ha. Poinformowała, że na przedmiotowej nieruchomości zostały 
poniesione nakłady w postaci budynku po byłej galwanizacji, ogrodzenia, 
szamba oraz wiaty blaszanej i baraków. Na podstawie umowy darowizny 
właścicielem nakładów została p. Katarzyna Janikowska zam. Dobra, ul. 
Kilińskiego 130, która zwróciła się z wnioskiem o nabycie w użytkowanie 
wieczyste.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oraz przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
przedstawili pozytywne opinie w sprawie oddania nieruchomości w użytkowanie 
wieczyste. 
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Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, a następnie zarządził jego 
przegłosowanie.  

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących” nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXIV/194/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste stanowi załącznik 
nr14 do protokołu. 
 
 

5) Wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

 
P. Burmistrz wyjaśniła, że małżonkowie Agata i Marcin Wasiak, zam. 

Kościanki 13 są właścicielami nieruchomości położonej w Skęczniewie, gm. 
Dobra, oznaczonej nr geodezyjnym 193/24 o pow. 0,0831 ha, która niezbędna 
jest gminie na wydzielenie gruntów pod drogę publiczną a następnie jej budowę 
i utrzymanie. 
Zaproponowała nabycie nieruchomości przez gminę za zgodą Rady za cenę 
1.495,80 zł ustaloną z właścicielami w drodze negocjacji. 

 
Przewodniczący zarządził przedstawienie opinii komisji przez ich 

przewodniczących. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel oświadczył, iż Komisja pozytywnie zaakceptowała zaproponowany 
projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 
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Następnie przewodniczący Eugeniusz Żerkowski odczytał projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej oraz zarządził 
głosowanie.  

 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, 
przeciw---------, głosy wstrzymujące--------. 
 
Uchwała Nr XXIV/195/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej stanowi 
załącznik nr15 do protokołu. 
 
 

6) Zmiana uchwały 

 
Burmistrz Dobrej wyjaśniła, że w uchwale nr XI/72/04 Rady Miejskiej w 

Dobrej z dnia 24 lutego 2004 r. w sprawie ustalenia zasad polityki czynszowej w 
zasobie mieszkaniowym gminy § 6 otrzymuje brzmienie: 

 
1. Ustala się zróżnicowanie stawek czynszu za 1 m2 powierzchni użytkowej 

lokalu z uwzględnieniem stanu oraz wyposażenia lokalu w urządzenia 
techniczne i instalacje:  

Mieszkania o współczesnym standardzie wyposażone w urządzenia:   

(c.o, c.w. i urządzenia  wod-kan.)    - 100 % czynszu 
 

2. Mieszkania o obniżonym  standardzie wyposażone w urządzenia : 

a) nie posiadające c.w.    -   95  % czynszu 

b) nie posiadające c.o., c.w.   -   80  % czynszu 

c) nie posiadające c.o., c.w. i kanalizacji  -   75  % czynszu 

d) nie posiadające c.o., c.w., kanalizacji i urządzeń wodociągowych  

  -   70  % czynszu 
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Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji. 
 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przedstawienie opinii 

komisji przez ich przewodniczących. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel i przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
poinformowali o przyjęciu pozytywnych opinii przez Komisje. 

 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził głosowanie nad projektem 
w sprawie zmiany uchwały nr XI/72/04.  
 

W głosowaniu nad projektem uchwały uczestniczyło 15 radnych. Wobec tego, że 
za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, został przyjęty jednogłośnie. 

 
Uchwała Nr XXIV/197/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie zmiany uchwały nr XI/72/04 stanowi załącznik nr15 do protokołu. 
 
 

 

7) Zmiana budżetu na 2006 r.  

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka oznajmiła, że szczegółowe dane o 

zmianach w budżecie na 2006 r. radni otrzymali na posiedzeniach Komisji i na 
sesji nie są wnoszone dodatkowe zmiany. 
Nie zgłoszono zapytań. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 

Rady o przedstawienie przyjętych na posiedzeniach opinii. 
 
Obaj przewodniczący – Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr 

Bernard Stencel i przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał 
Błazełek poinformowali o zaakceptowaniu proponowanych zmian przez Komisje. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej zarządził przegłosowanie 
projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2006 r.  

 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, 
głosów „przeciw” i wstrzymujących – nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXIV/197/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie zmiany budżetu na 2006 r. stanowi załącznik nr16 do protokołu. 

 
 

8) Ustalenie okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” 
 

 
 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka zaproponowała dni 26, 27 i 28 
maja 2006 r. na zorganizowanie corocznych okolicznościowych obchodów „Dni 
Dobrej”. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski poprosił o 
przedstawienie opinii Komisji. 

 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oraz przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
przedstawili przyjęte pozytywne opinie w sprawie ustalenia terminu „Dni 
Dobrej”. 

 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poddał przedstawiony projekt 
uchwały pod głosowanie. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw - 
brak, głosy wstrzymujące – nie zgłoszono. 
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Uchwała Nr XXIV/198/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.04.2006 r. w 
sprawie ustalenia okolicznościowych obchodów “Dni Dobrej” stanowi załącznik 
nr17 do protokołu. 
 
 

ad: 10. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka udzielając odpowiedzi wyjaśniła: 
− sprawa poprawy studzienek kanalizacji sanitarnej na ul. Kilińskiego w 

Dobrej zostanie skierowana do zarządcy ulicy Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad O/Poznań i po uzyskaniu zgody gmina może 
dokonać napraw. 

− wykonanie wodociągów we wsiach Chrapczew i Linne zostało skierowane do 
realizacji ze środków unijnych, o które starać się będzie w 2007 r. Związek 
Międzygminny Wodociągów i Kanalizacji w Koninie. Poinformowała, że w 
chwili obecnej wykonywana jest dokumentacja oraz składane wnioski o 
pozwolenie na budowę. 

− w przypadku ustawienia znaków drogowych w m. Dobra (P.Janicki i 
P.B.Stencel) wnioski zostaną przekazane do rejonu dróg, który powoła 
komisję w celu ich rozpatrzenia  

− sprawa odszkodowań zgłoszona przez p. Frątczaka musi być indywidualnie 
zgłoszona przez zainteresowanych rolników do sądu.  

− na nielegalne wysypisko śmieci znajdujące się w byłej żwirowni zostanie 
nawieziony grunt, celem jego zasypania. Planowane są kontrole wszystkich 
mieszkańców gminy, sprawdzające wywóz nieczystości. 

 
P. Józef Skonieczny zaproponował, aby została wyrównana nawieziona na 

wysypisko ziemia. 
 
Radny Paweł Janicki prosił, aby osoba zainteresowana wymianą znaków 

drogowych została poinformowana o przyjeździe komisji. 
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ad: 11. 

Wolne wnioski. 

 
  
Radny Paweł Janicki zgłosił wniosek w sprawie dofinansowania budowy 

szatni przy Zespole Szkół w Dobrej. 
 
Radny Wiesław Ignaczak poruszył sprawę wywozu nieczystości. 

Poinformował o możliwości korzystania z usług Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Turku.  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przypomniał o składaniu 

oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia. 
Zaprosił radnych na uroczystą sesję połączonych rad: Rady Powiatu Tureckiego 
i Rady Miejskiej w Dobrej zorganizowaną z okazji obchodów Konstytucji 3 Maja, 
która odbędzie się w dniu 2 maja br. 
 
 W związku z tym, że porządek XXIV sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 
wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski o 
godz. 1050 zakończył obrady XXIV sesji dziękując wszystkim za przybycie i 
udział w obradach. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
(Taśma magnetofonowa, na którą został nagrany przebieg sesji, znajduje się w 
biurze Rady i będzie przechowywana przez okres 5 lat). 
 
     Protokołowała :              Przewodniczył : 
                                        Przewodniczący 

       I n s p e k t o r                           Rady Miejskiej 

/-/ Barbara Kominiarczyk                                          -/Eugeniusz Żerkowski  
 

 
 

 


